
  

Protokół Nr 17.2017

z obrad Sesji Rady Gminy Dubicze Cerkiewne,

 która odbyła się w dniu 27 marca 2017r.

w sali widowiskowej Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w Dubiczach 

Cerkiewnych.

 Stan rady - 15

Obecni radni – 14

Radni Rady Gminy obecni na sesji :

(zgodnie z listą obecności)

1.Czykwin Mikołaj

2.Misiejuk Włodzimierz

3.Czmiel Jan

4.Karpiuk Jerzy

5.Kot Michał

6.Kendyś Wiktor

7.Oksentiuk Nina

8.Rybak Mikołaj

9.Szimoniuk Walentyna

10.Szymaniuk Irena

11.Mikulicz Leon

12.Korch Wieczysław

13.Leoniuk Mikołaja

14.Holonko Mikołaj

Radny nie obecny na sesji

1 Andrzej Karpiuk

Ponadto w sesji udział wzięli :



 1. Leon Małaszewski – Wójt Gminy Dubicze Cerkiewne

 2. Mikołaj Ławrynowicz – Sekretarz Gminy Dubicze Cerkiewne

3. Anna Kulik – Skarbnik Gminy Dubicze Cerkiewne

4. Krystyna Miszczuk – Kierownik Zarządu Dróg Powiatowych w Hajnówce 

5. Sławomir Pańkowski -  Zarząd Dróg Powiatowych w Hajnówce

6. Mirosław Romaniuk  - Starosta Hajnowski

7. Agnieszka Kościuczuk – Powiatowy Zespół Doradztwa Rolniczego

8. Adrianna Bielecka – Kierownik GOPS

oraz sołtysi wsi:

1.Irena Kiryluk

2.Jan Skiepko         

3. Maria Niczyporuk

4. Jan Pietroczuk – Sajewicz

5. Agnieszka Daniluk

            Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Karpiuk o godz. 12.00 otworzył 17  zwyczajną Sesję 

Rady  Gminy.  Stwierdził  obecność  14 radnych,  co  umożliwia  podejmowanie  prawomocnych 

uchwał.  Przywitał  zaproszonych  gości,  Wójta  Gminy,  radnych,  sołtysów  oraz  wszystkich 

pozostałych uczestniczących w sesji (listy obecności radnych i pozostałych osób uczestniczących w 

obradach stanowią załącznik do protokołu).

Do punktu 2

            Przewodniczący Rady Gminy Pan Jerzy Karpiuk odczytał   porządek obrad :

1.1. Otwarcie sesji.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4. Przedstawienie realizacji zadań przez Powiat Hajnowski na terenie Gminy Dubicze Cerkiewne.
5. Informacja Wójta Gminy o działalności między sesjami.
6. Przedstawienie sprawozdania z działalności i ocena zasobów Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej w Dubiczach Cerkiewnych za 2016 rok.
7. Interpelacje i zapytania radnych.
8. Podjęcie uchwał w sprawie:

1)w sprawie programu  opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
zwierząt na terenie Gminy Dubicze Cerkiewne w 2017 roku. 
2)w sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez oddział przedszkolny w Szkole 
Podstawowej prowadzonej przez Gminę Dubicze Cerkiewne.
3) w sprawie funduszu sołeckiego na 2018 rok. 



4) w sprawie wystąpienia z wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych i Administracji za 
pośrednictwem Wojewody Podlaskiego o zmianę nazwy miejscowości Krągłe na Krugłe. 
5) w sprawie planu dostosowania sieci szkół do nowego ustroju szkolnego. 
6) w sprawie zatwierdzenia sprawozdań finansowych instytucji kultury za 2016 rok. 
7) zmian w budżecie gminy na 2017 rok.                                                                                       

8) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dubicze Cerkiewne na lata 2017-2020. 9) w 
sprawie przyjęcia „Programu wsparcia rodziny w  Gminie Dubicze Cerkiewne  na lata

2017 -2019”

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.

10. Sprawy różne.

11. Zamknięcie 17 Sesji Rady Gminy

Przewodniczący  Rady   zwrócił  się  do  Rady  Gminy   o  zgłaszanie  ewentualnych  wniosków  i 

propozycji  zmian  lub  poprawek  do  porządku  obrad.  Radni  nie  zgłosili  uwag.

Rada Gminy w głosowaniu jawnym jednogłośnie (14 obecnych, 14 głosów „za”) przyjęła powyższy 

porządek obrad.

Do punktu 3
            Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół z poprzedniej sesji znajduje się na 

stoliku protokolanta. Stwierdził on, że jeżeli do końca sesji nie zostaną zgłoszone poprawki lub 

uwagi będzie uważał, że protokół został przyjęty.

Do punktu 4

Przewodniczący Rady   przekazał  głos  Staroście  Hajnowskiemu  Panu 
Mirosławowi Romaniuk. 
Starosta podziękował za zaproszenie,  a następnie poinformował,  że na   terenie Gminy Dubicze 
Cerkiewne będą modernizowane dwa odcinki dróg powiatowych Witowo – Długi Bród oraz droga 
ze   Starzyny  w  kierunku  Górnego  Grodu.  Jeżeli  chodzi  o  drogi   żwirowe  będą  sukcesywnie 
równane po wyschnięciu.
Radni  Gminy Dubicze  Cerkiewne,  zwrócili  uwagę na  fatalną nawierzchnię  dróg powiatowych. 
Starosta poinformował, że środki finansowe jakie posiada Powiat są zbyt małe aby można było 
sprostać potrzebom. Dodał również, że Powiat jest zarządcą wielu dróg wymagających naprawy i 
remontu i ze względu na małe środki w budżecie powiatu  remonty te wykonywane są tam gdzie są 
najbardziej pilne i potrzebne.
Powiat  realizuje też  zadania  takie jak  oświata,  służba zdrowia, geodezja itp., na  które  nie  ma 
zapewnionych wystarczających  środków  finansowych.  Starosta  podkreślił,  że  szkoły 
ponadgimnazjalne  prowadzone  przez  Powiat  Hajnowski  osiągają  wysoki  poziom  edukacyjny  i 
zachęcał wszystkich mieszkańców naszej Gminy, których dzieci kończą gimnazjum, aby ich dzieci 



kontynuowały naukę  w szkołach prowadzonych przez Powiat Hajnowski. 
Jeżeli chodzi o scalenie w miejscowości Dubicze Cerkiewne do tej pory zostało złożonych tylko 
60%  wniosków  i  jest  to  za  mało,  aby  wnioskować   o  przeprowadzenie  scalenia.  Starosta 
zaproponował,  aby do  końca  kwietnia  wnioski  były  nadal   składane,  a następnie  zostaną  one 
złożone do  Wojewódzkiego Biura Geodezji i  Wojewody Podlaskiego.
Następnie  głos  zabrała  Pani   Kierownik Zarządu Dróg  Powiatowych  w  Hajnówce  Krystyna 
Miszczuk,  która   poinformowała, że na drodze powiatowej Witowo – Długi Bród  rosną akacje, 
których nikt nie chce  kupić.
Radni zaproponowali  aby zostały  one  ścięte przez Zarząd Dróg Powiatowych i  odsprzedane za 
symboliczne kwoty.
Pani  kierownik  poinformowała,  że  jeżeli  mieszkańcy  chcieliby  sami  wyciąć  drzewa  w  pasie 
drogowym dróg powiatowych powinni zgłosić się do biura Zarządu Dróg. Wówczas zadecydujemy 
i możemy zezwolić na ich wycinkę i wysprzątanie zakrzaczonych miejsc.
Droga  powiatowa  Witowo-Piaski  jeżeli  miałaby  być  wykonana  należy,  aby  samorząd  lokalny 
partycypował w kosztach inwestycyjnych w wysokości od 70% do 90%  tak jak to jest w innych 
gminach. 
Pan Starosta zabierając głos podkreślił, że powiat się rozwija, będzie otwierana nowa hala Pronaru 
w Hajnówce, tworzone są nowe miejsca pracy, mamy 3   przejścia graniczne na terenie powiatu.
Następnie  głos  zabrał  Pan Radny Mikołaj  Czykwin nawiązując  do scalenia  zaproponował,  aby 
wystosować pismo do Nadleśnictwa Bielsk w celu złożenia wniosków.
Ponadto  został  również  zgłoszony  wniosek  o  doraźny  remont  ulicy  Głównej  i  Parkowej  w 
Dubiczach Cerkiewnych  w miejscach gdzie występują zadolenia.
Pani kierownik poinformowała, że należy wskazać miejsca, które wymagają uzupełnienia  i będą 
wykonane po poprawie warunków atmosferycznych. 
Kolejny wniosek złożył  Pan Wieczysław Korch,  który poinformował,  że na drodze powiatowej 
Dubicze Cerkiewne – Witowo są uschnięte olchy rosnące w rowie  zagrażające bezpieczeństwu 
ruchu drogowego.
Pani kierownik  poinformowała,  że jeżeli   ktoś chciałby wyciąć  te  olchy  należy zgłosić  się do 
Zarządu Dróg .
Następny wniosek złożył Pan Mikołaj Holonko proponując, aby na drodze powiatowej Dubicze 
Osoczne – Jagodniki ustawić znak ograniczający przewozy tonażowe.
Pani kierownik poinformowała, że należy powołać komisję, która oceni czy jest taka możliwość.
Pani kierownik nadmieniła również, że zgłaszane do  wycięcia suche  topole na trasie Górny Gród – 
Nikiforowszczyzna zostaną usunięte.
Następnie  Przewodniczący  Rady  Pan  Jerzy  Karpiuk  podziękował  za  wykonanie  zgłoszonej 
interpelacji  dotyczącej  oczyszczenia  znaków,  informując  jednocześnie,  że  rowy są zaśmiecane 
przez handel obwoźny i należałoby je od czasu do czasu  wysprzątać.
Przewodniczący podziękował za udział w sesji Staroście Hajnowskiemu i Pani kierownik licząc na 
dalszą owocną współpracę.

Do punktu 5

           Wójt Gminy Leon Małaszewski  poinformował o swej działalności między sesjami. W 



omawianym okresie wójt realizował wnioski radnych zgłoszone na poprzedniej sesji takie jak:

Wniosek radnego wsi Witowo Pan Wieczysława Korch dotyczący posypywania oblodzonych dróg 

powiatowych  na  terenie   naszej  gminy  został  przesłany  do  Zarządu  Dróg  Powiatowych  w 

Hajnówce. Do obecnej chwili Urząd Gminy nie otrzymał odpowiedzi w tej sprawie. Drogi gminne 

posypywane  są  przez  pracowników  gospodarczych  Urzędu  Gminy.  Wniosek  dotyczący 

opracowania  dokumentacji  na  drogę  Witowo  –  Piaski  zostanie  rozpatrzony  przy  opracowaniu 

budżetu gminy na 2018r. 

Wniosek radnego wsi Jagodniki Pana Mikołaja Holonko dotyczący oznakowania tonażowego drogi 

Jagodniki – Dubicze Osoczne został przesłany do Zarządu Dróg Powiatowych w Hajnówce.

Wniosek  radnej  wsi  Grabowiec   Pani  Ireny  Szymaniuk  dotyczący  funkcjonowania  pracowni 

ORANGE we wsi Grabowiec w czasie zimowych ferii szkolnych został zrealizowany. Pracownię 

obsługiwała pracownica zatrudniona w ramach prac społeczne użytecznych.

Wniosek radnego wsi Dubicze Cerkiewne Pana Mikołaja Czykwin dotyczący zaproszenia na sesję 

Starosty Hajnowskiego i Kierownika Zarządu Dróg Powiatowych w Hajnówce został zrealizowany.

Wniosek radnego sołectwa Długi Bród Pana Andrzeja Karpiuk dotyczący włączenia oświetlenia 

ulicznego w godzinach porannych we wsi Zabagonie został zrealizowany.

W ramach realizacji wniosku radnego sołectwa Starzyna Pana Wiktora Kendyś dotyczącego zmiany 

nazwy miejscowości  Krągłe  na Krugłe przygotowany został  projekt  uchwały w sprawie  nazwy 

miejscowości,  który  rozpatrywany  będzie  na  dzisiejszej  sesji.  Ponadto  uzyskano  również 

pozytywną opinię Starosty Hajnowskiego.

Wniosek radnego wsi Werstok Pana Jerzego Karpiuka dotyczący posypywania oblodzonych dróg 

powiatowych  na  terenie   naszej  gminy  został  przesłany  do  Zarządu  Dróg  Powiatowych  w 

Hajnówce.  Natomiast  w  ramach  realizacji  wniosku  dotyczącego  remontu  świetlicy  wiejskiej  w 

Wojnówce w 2017r.  w budżecie gminy zostały zaplanowane środki na urządzenie toalety wewnątrz 

budynku.  Zadanie  zostanie  zrealizowane  w  okresie  letnim   przy  pomocy  pracowników 

gospodarczych  Urzędu  Gminy.  Remont  pozostałych  pomieszczeń  może  być  zrealizowany  przy 

dofinansowaniu środków w ramach programów unijnych w latach przyszłych. Wniosek dotyczący 

organizacji  imprez  kulturalnych  w  świetlicach  wiejskich  w  Wojnówce  i  Werstoku  zostanie 

uwzględniony  przy  ustalaniu  kalendarza  imprez  kulturalnych  na  2017r  i  lata  następne  przez 

GOKSIR i GBP w Dubiczach Cerkiewnych.

Ponadto Wójt stwierdził, że w okresie międzysesyjnym;

- trwały prace remontowe wewnątrz budynku świetlicy wiejskiej w Czechach Orlańskich,

- ogłoszony został przetarg na realizacje zadania pn. „Przebudowa drogi gminnej Nr 108677B w 

miejscowości Jelonka „

-  wniosek  o  dofinansowanie  zadania  pn.  „Przebudowa  budynku  komunalnego  na  potrzeby 



turystycznego  schroniska  młodzieżowego  w miejscowości  Witowo”  został  zakwalifikowany do 

oceny merytorycznej w  I etapie przez LGD Puszcza Białowieska

- wniosek dotyczący dofinansowania zdania inwestycyjnego pn. „Przebudowa i rozbudowa SUW w 

Dubiczach  Cerkiewnych  oraz  budowa przydomowych  oczyszczalni  ścieków na  terenie  gminy” 

został zakwalifikowany do oceny merytorycznej w I etapie ze środków PROW.

- profilowanie dróg gminnych będzie przeprowadzone własnym sprzętem

- festyn pn. „I tut żywuć ludzi” w 2017r. odbędzie się w miejscowości Istok i Wiluki

- Urząd Gminy kompletuje wnioski na budowę paneli fotowoltaicznych i solarnych

- w 2017r. planowane jest też wykonanie elewacji budynku gminnego

Informacja wójta została przyjęta przez radnych.

O  głos  poprosiła  Pani  Agnieszka  Kościuczuk  –  pracownik  Powiatowego  Zespołu  Doradztwa 

Rolniczego w Hajnówce, która poinformowała ,że do końca maja 2017r. został przesunięty termin 

składania  wniosków o  dopłaty bezpośrednie.  Ponadto  poinformowała  ,że  rolnicy mogą  składać 

wnioski  w ramach Programu Ochrona zagrożonych gatunków ptaków i siedlisk przyrodniczych 

poza obszarem Natura 2000.  Powiedziała też ,że w czerwcu odbędzie się szkolenie i kurs obsługi 

opryskiwacza i jego atestowanie, natomiast 17 maja 2017r. w Białymstoku odbędzie się konkurs pn. 

„Nasze kulinarne dziedzictwo – smaki regionów 2017”. Zaprosiła wszystkich zainteresowanych do 

udziału w konkursie.

Do punktu 6
  Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Dubiczach Cerkiewnych 
za 2016 rok przedstawiła Pani Adrianna Bielecka – Kierownik GOPS.
Na  wstępie  przedstawiła  zasady  funkcjonowania  Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w 
Dubiczach Cerkiewnych, które obejmują działania osłonowe i aktywizujące, w celu umożliwienia 
osobom  i  rodzinom  przezwyciężenia  trudnych  sytuacji  życiowych,  których  nie  są  w  stanie 
rozwiązać samodzielnie. Podstawowym zadaniem pomocy społecznej jest wspieranie osób i rodzin 
w wysiłkach zmierzających do zaspokajanie podstawowych potrzeb życiowych, wskazywać i dążyć 
do usamodzielnienia osób i rodzin oraz ich integracja w środowisku lokalnym. 
Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej  w 2016 roku  zaczął  stopniowo zmieniać postrzeganie tej 
instytucji w świadomości społeczności lokalnej z  instytucji wypłacającej jedynie pomoc finansową 
na  wsparcie  niepieniężne  poprzez  wsparcie  rodzin  przez  wykwalifikowaną kadrę.  Zadania  te 
Ośrodek zamierza rozwijać w latach następnych.
Świadczenia  udzielane przez Ośrodek  były przyznawane i  wypłacane z  dwóch źródeł:  środków 
rządowych z przeznaczeniem na zadania zlecone i samorządowych na zadania własne.
Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w 2016 roku realizował następujące zadania:
- zasiłki stałe -   objęto pomocą 11 osób
- zasiłki okresowe  - objęto pomocą 28 rodzin
- zasiłki celowe i specjalne celowe -  objęto pomocą 23 osoby
- pomoc państwa w zakresie dożywiania  - objęto pomocą – 139 osób
  Gminny Ośrodek  Pomocy Społecznej w Dubiczach Cerkiewnych realizuje również świadczenia 



rodzinne w ramach  których – objęto pomocą  194 osoby.
Kolejne zadanie to fundusz alimentacyjny został on wypłacony dla 7 wierzycielek.
Świadczenie wychowawcze 500+ zostało powierzone przez Wójta Gminy dla Gminnego  Ośrodka 
Pomocy Społecznej w roku 2016 i  było wypłacone dla 112 dzieci.
GOPS realizuje też zadania związane z przeciwdziałaniem alkoholizmowi. Podstawą działań jest 
Gminny Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Gminna Komisja 
Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych.  W Gminie  funkcjonuje  też   Karta  Dużej  Rodziny 
-złożono 1 wniosek. Realizowana jest również ustawa o przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie. 
Powołany został zespół interdyscyplinarny. W 2016r. wpłynęło 8 niebieskich kart dotyczących 5 
rodzin. Ośrodek zajmuje się też przyznawaniem stypendiów szkolnych. W roku szkolnym 2015-
2016r. stypendia otrzymywało 25 uczniów, a w 2016-2017 29 uczniów.
Pani kierownik przedstawiła również potrzeby w zakresie pomocy społecznej w Gminie Dubicze 
Cerkiewne tj.
- rozwój poradnictwa specjalistycznego dla członków rodzin zagrożonych i dotkniętych problemem 
przemocy w rodzinie.
- prowadzenie grupy wsparcia dla osób doznających przemocy w rodzinie.
- zatrudnienie asystenta rodziny zapewniające wsparcie i pracę z rodzinami mającymi problemy w 
wypełnianiu funkcji opiekuńczo wychowawczych.
Pani kierownik podziękowała za wysłuchanie 
Sprawozdanie zostało przyjęte przez Radę  Gminy Dubicze Cerkiewne.
Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Dubiczach Cerkiewnych za 
2016 r stanowi załącznik do protokołu.
Wójt  Gminy  Leon  Małaszewski  przedstawił  Ocenę  zasobów pomocy społecznej  za  2016  rok 
obejmujący  teren Gminy Dubicze Cerkiewne.
Ocena  zasobów  przygotowywana  zastała w  oparciu  o  analizę  lokalnej  sytuacji  społecznej  i 
demograficznej,  obejmuje przede wszystkim osoby i  rodziny korzystające z pomocy społecznej 
ośrodka  oraz rodzaje  ich  problemów  z  jakimi  zwracają  się  o  pomoc.  Z  przedstawionej  oceny 
wynikają następujące wnioski:
- osoby starsze i niepełnosprawne wymagają pomocy środowiskowej w formie usług w miejscu 
zamieszkania.
- osoby bezrobotne należy motywować poprzez aktywizację zawodową i motywację do współpracy 
z PUP .
- rodziny i osoby zagrożone ubóstwem wymagają pomocy materialnej i wsparcia.
- rodziny i osoby z problemem alkoholowym  potrzebują specjalistycznego wsparcia.
 Ocena zasobów pomocy społecznej stanowi załącznik do protokołu.

Do punktu 7
Wniosek Pana Leona Mikulicza radnego wsi Koryciska w sprawie:

- w sprawie naprawy wjazdu do zlewni mleka w Koryciskach oraz naprawy przepustu na drodze 
polnej koło Pana Niczyporuka
Wniosek Pana Wieczysława Korch radnego wsi Witowo w sprawie:

- w sprawie naprawy drogi Stacja Witowo = Pasieczniki Małe oraz Witowo - Pasieczniki 



Małe(przez łąki)

Wniosek Pana Mikołaja Rybak radnego wsi Tofiłowce w sprawie:

- w sprawie naprawy drogi Tofiłowce – Rutka, drogi za szkółką w miejscowości Tofiłowce oraz 

naprawy wyrw na kanale Tofiłowce

Wniosek Pana Jana Czmiel radnego wsi Jelonka i Czechy Orlańskie w sprawie:

- w sprawie naprawy ścieżki rowerowej od Zalewu Bachmaty do miejscowości Czechy Orlańskie

Wniosek Pana Wiktora Kendyś radnego  wsi Starzyna w sprawie:

- w sprawie naprawy drogi do miejscowości Wygon

- zgłosić do naprawy gwarancyjnej drogę Krugłe – Wiluki

Wniosek Pana Mikołaja Leoniuk radnego wsi Rutka w sprawie:

- w sprawie naprawy ulicy w miejscowości Rutka( na pryhorodok) oraz wyrównanie dróg 

gminnych

Wniosek Pani Niny Oksentiuk radnej wsi Stary Kornin w sprawie:

- w sprawie naprawy wjazdu do remizy strażackiej w miejscowości Stary Kornin i naprawy drogi (z 
prohułki).
Wniosek Pana Jerzego  Karpiuk radnego wsi Werstok i Wojnówka w sprawie:

- w sprawie wykonania ogrodzenia lub obsadzenia żywopłotem przy świetlicy wiejskiej w 

Werstoku, zwiększenia oświetlenia we wsi Werstok, wykonania posadzki w świetlicy wiejskiej w 

Werstoku oraz wyrównania dróg gminnych i drogi zagumiennej w Werstoku.

Do punktu 8

do ppkt. 1

Projekt  uchwały w sprawie  programu   opieki  nad zwierzętami  bezdomnymi oraz  zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Dubicze Cerkiewne w 2017 roku.   został omówiony na 
komisji,  pytań nie zgłoszono, projekt po odczytaniu został poddany pod głosowanie.

W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych.

 Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, przeciw-0, wstrzymało się -0.

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę:

                                                          Uchwała nr 17.122.2017

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne



z dnia 27 marca 2017 roku

w sprawie  programu  opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 
zwierząt na terenie Gminy Dubicze Cerkiewne w 2017 roku. 

do ppkt. 2

Projekt uchwały w sprawie ustalenia opłat za świadczenia udzielane przez oddział przedszkolny w 

szkole  podstawowej  prowadzonej  przez  Gminę  Dubicze  Cerkiewne.  Projekt  uchwały  został 

omówiony na komisji Rady Gminy   pytań nie zgłoszono, projekt po odczytaniu został poddany pod 

głosowanie.

W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych.

 Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, przeciw-0, wstrzymało się -0.

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę:

                                                          Uchwała nr 17.123.2017

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne

z dnia 27 marca 2017 roku

w sprawie  ustalenia  opłat  za  świadczenia  udzielane  przez  oddział  przedszkolny  w  szkole 

podstawowej prowadzonej przez Gminę Dubicze Cerkiewne.

do ppkt. 3

Projekt uchwały w sprawie  funduszu sołeckiego na 2018 rok.

Głos  zabrał  Wójt  Gminy Leon Małaszewski  jeszcze  raz  zwrócił  się  do  rady o nie  uchwalanie  

funduszu sołeckiego na 2018 rok. Wysokość kwoty jaką należy wyodrębnić na fundusz sołecki to 

około 150 000,00 zł środki te zostaną podzielone między sołectwami  a zaplanowane są wysoko-

budżetowe   inwestycje  na  2017r-2018r.  Natomiast  jeżeli  chodzi  o  utrzymanie  i  naprawy dróg 

będziemy naprawiać według potrzeb.

Pytań nie zgłoszono, projekt po odczytaniu został poddany pod głosowanie.

W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych.

 Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, przeciw-0, wstrzymało się -1.

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada Gminy większością głosów podjęła uchwałę:

                                                          Uchwała nr 17.124.2017



Rady Gminy Dubicze Cerkiewne

z dnia 27 marca 2017 roku

w sprawie funduszu sołeckiego na 2018 rok.

 do ppkt. 4

Projekt  uchwały  w  sprawie  wystąpienia  z  wnioskiem  do  Ministra  Spraw  Wewnętrznych  i 

Administracji za pośrednictwem Wojewody Podlaskiego o zmianę nazwy miejscowości Krągłe na 

Krugłe.     

Projekt  uchwały  został  omówiony na  komisji  Rady Gminy   pytań  nie  zgłoszono,  projekt  po 

odczytaniu został poddany pod głosowanie.

W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych.

 Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, przeciw-0, wstrzymało się -0.

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę:

                                                          Uchwała nr 17.125.2017

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne

z dnia 27 marca 2017 roku

w sprawie  wystąpienia z  wnioskiem do Ministra Spraw Wewnętrznych i  Administracji  za 

pośrednictwem Wojewody Podlaskiego o zmianę nazwy miejscowości Krągłe na Krugłe.   

   do ppkt. 5

Projekt uchwały w sprawie  planu dostosowania sieci szkół do nowego ustroju szkolnego.     

Projekt  uchwały  został  omówiony na  komisji  Rady Gminy   pytań  nie  zgłoszono,  projekt  po 

odczytaniu został poddany pod głosowanie.

W głosowaniu jawnym wzięło udział 14 radnych.

 Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, przeciw-0, wstrzymało się -0.

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę:

                                                          Uchwała nr 17.126.2017

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne

z dnia 27 marca 2017 roku



w sprawie planu dostosowania sieci szkół do nowego ustroju szkolnego.    

 do ppkt. 6

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdań finansowych instytucji kultury za 2016 rok. 

Projekt  uchwały  został  omówiony  na  Komisjach  pytań  nie  zgłoszono,  projekt  uchwały  po 

odczytaniu został poddany pod głosowanie.

W głosowaniu jawnym  wzięło udział 14 radnych.

 Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, przeciw-0, wstrzymało się -0.

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę:

                                                          Uchwała nr 17.127.2017

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne

z dnia 27 marca 2017 roku

w sprawie zatwierdzenia sprawozdań finansowych instytucji kultury za 2016 rok.

 do ppkt. 7

Projekt uchwały w sprawie  zmian w budżecie gminy na 2017 rok.    

Projekt  uchwały  został  omówiony  na  Komisjach  pytań  nie  zgłoszono,  projekt  uchwały  po 

odczytaniu został poddany pod głosowanie.

W głosowaniu jawnym  wzięło udział 14 radnych.

 Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, przeciw-0, wstrzymało się -0.

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę:

                                                          Uchwała nr 17.128.2017

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne

z dnia 27 marca 2017 roku

w sprawie zmian w budżecie gminy na 2017 rok.

Do ppkt. 8



Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej  Prognozy Finansowej Gminy Dubicze Cerkiewne 

na lata 2017-2020.  

Projekt  uchwały  został  omówiony  na  Komisjach  pytań  nie  zgłoszono,  projekt  uchwały  po 

odczytaniu został poddany pod głosowanie.

W głosowaniu jawnym  wzięło udział 14 radnych.

 Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, przeciw-0, wstrzymało się -0.

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę:

                                                          Uchwała nr 17.129.2017

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne

z dnia 27 marca 2017 roku

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dubicze Cerkiewne na lata 2017-

2020.  

Do ppkt. 9

Projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  „Programu  wsparcia  rodziny  w  

Gminie  Dubicze  Cerkiewne   na  lata  2017 -2019”  został  szczegółowo omówiony przez  panią 

kierownik na komisji, pytań nie było 

Projekt uchwały po odczytaniu został poddany pod głosowanie.

W głosowaniu jawnym  wzięło udział 14 radnych.

 Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, przeciw-0, wstrzymało się -0.

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę:

                                                          Uchwała nr 17.130.2017

Rady Gminy Dubicze Cerkiewne

z dnia 27 marca 2017 roku

w sprawie przyjęcia „Programu wsparcia rodziny w  Gminie Dubicze Cerkiewne  na lata 

                  2017 -2019”



Do punktu 9

Naprawy dróg  gminnych  będą  przeprowadzane  systematycznie  w  miarę  potrzeb  i  posiadanych 
środków finansowych 
-Wniosek  dotyczący  poprawy  drogi  Stacja  Witowo  Pasieczniki  Małe  zostanie  przekazany  do 

Nadleśnictwa Bielsk Podlaski, 

-  Wjazd  do  zlewni  mleka  w  Koryciskach  oraz  przepust  na  drodze  w  miejscowości  Korycika 

zostanie naprawiony

-  droga  Wiluki  -  Krugłe  będzie  zgłoszona  do naprawy gwarancyjnej  po  uprzednim powołaniu 

komisji i ocenie stanu faktycznego

Do punktu 10
W sprawach różnych głos zabrał Mikołaj Rybak,który poruszył sprawę bobrów, które budują tamy i  
zatapiają łaki, a nawet zagrażają bezpieczeństwu w ruchu na drogach publicznych poprzez podkopy 
dróg przy mostach
Następnie głos zabrał Pan Stefan Pietrzak poprosił o wyasfaltowanie ulicy Osiedlowej i ulicy Polnej 
w  miejscowości  Dubicze  Cerkiewne  nadmieniając,  że  są  to  ulice  prowadzące  do  Ośrodka 
Wypoczynkowego „Bachmaty” i w związku z tym w okresie letnim występuje na nich zwiększony 
ruch ,a ponieważ są to ulice żwirowe są one niebezpieczne dla ruchu drogowego. Wójt Gminy 
odpowiedział, że już kilkakrotnie Gmina występowała z wnioskami o uzyskanie dofinansowania 
remontu tych ulic, ale nigdy nie udało się tego dofinansowania uzyskać. W dalszym ciągu czynione 
będą próby uzyskania dofinansowania.
Głos zabrała  sołtys wsi Czechy Orlańskie Pani Agnieszka Daniluk,która poinformowała,  że na 
rzecze Orlanka bobry zbudowały tamę, która zagraża przepustowi na drodze Czechy Orlańskie – 
Grabowiec. Ponadto zgłosiła wniosek o wycięcie uschniętej topoli we wsi Czechy Orlańskie.
 Jako kolejny głos zabrał sołtys wsi Jagodniki Pan Jan Skiepko, który zapytał czy to prawda,że w 
budynku po byłej  szkole w Starym Korninie  tworzone będzie  muzeum.  Wójt  odpowiedział,  że 
Gmina nic nie wie na temat utworzenia muzeum w Starym Korninie.
Do punktu 11 

W związku z  wyczerpaniem porządku obrad  Przewodniczący Rady Gminy podziękował 

radnym i osobom zaproszonym za udział w sesji, po czym o godzinie 15:40 zamknął obrady  17 

Sesji Rady Gminy.

                                                                                                  Przewodniczący Rady Gminy

                                                                                                               Jerzy Karpiuk

Protokołowała: Ludmiła Pietruczuk      




